
Czy  musimy  walczyć  z
przyrodą?
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W  dobie  popularności  „Avatara”  i  jego  bardzo  płytkiego
spojrzenia  na  ekologię  warto  przypomnieć  sobie  film
„Księżniczka  Mononoke”,  który  przedstawia  znacznie  bardziej
zniuansowaną wizję odwiecznego konfliktu człowieka z przyrodą,
zadaje trudne pytania i stawiając nieoczywiste odpowiedzi w
kwestii naszej walki o przetrwanie.
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